
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół nr 3/3/2019

Obrady rozpoczęto 29 października 2019 r. o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:10
tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosłav.' Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Wojciech Owczarek 
Przewodniczący Komisji.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że wpłynął

do Przewodniczącego Rady wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji o projekt
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/20/20 19 Pełniącego Funkcję Rady
Powiatu w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019 roku w sprawie określenia zadań,

na które przeznacza się środki otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2019 rok z późno zm. W związku z tym
zaproponował wprowadzenie projektu uchwały jak podpunkt c punktu 4, natomiast
pozostałe ulegną przesunięciu.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku obrad obejmującego:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Koneckiego w roku

szkolnym 2018/2019.
4. Zaopiniowanie projektów uchwałw sprawie:

a. zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,
b. wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy

w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich,

utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod nazwą
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Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania
Statutu dla w/w jednostki,

c. zmiany Uchwały Nr VII/20/20 19 Pełniącego Funkcję Rady Powiatu w Końskich

z dnia 17 kwietnia 2019 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza
się środki otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnychna 2019 rok z późn o zm. ,

d. ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych
obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu
koneckiego w 2020 r.,

e. ustalenia na rok 2020 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów
usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów
powstałychw wyniku odstąpieniaod usunięcia pojazdu,

f. zmiany uchwały Nr XLIV/22/2018 Rady Powiatu w Końskich z dnia 29 czerwca
2018 roku w sprawie zaciągnięciapożyczki długoterminowej,

g. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2019-2026,

h. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 r.,
i. zasad reprezentacji Powiatu Koneckiego w Związku Powiatów Polskich,
j. zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego

do Stowarzyszenia "ŚwiętokrzyskaRybacka Lokalna Grupa Działania".

5. Sprawy różne.

. Głosowano w sprawie:
Przyjęcieporządkuposiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
JarosławLasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
BRAK GŁOSU (l)
JarosławStaciwa

Powyższy porządekobrad został przyjętyjednogłośnie.

Ad.3.
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Koneckiego w roku
szkolnym 2018/2019 przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia Krzysztof Stachera.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zwróciła uwagę czy zapis na 20 stronie nie jest błędem,

ponieważ zapisane zostało w wierszu, który dotyczy zawodu technik informatyk,
że 5 uczniów zdało część praktyczną a 6 otrzymało dyplom.

2



Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
odpowiedział, że z błędami jest tak, że część przystępuje do egzaminu
pisemnego, część do egzaminu ustnego i mogło być tak, że zdawał uczeń egzamin
pisemny w ubiegłym roku a teraz otrzymał dyplom. Nadmienił, że uzyskanie poziomu
75% w niektórych przypadkach jest bardzo trudne do osiągnięcia, ponieważ istnieją

zawody, gdzie olbrzymią sztuką jest część praktyczna, gdzie w trakcie odbywania
praktyk nie udało się wykonać danych czynności. Reasumując stwierdził,

że zdawalność na poziomie ogólnym ze wszystkich kierunków jest zbliżona

do ogólnopolskiej i wynosi około 60 %.

Na tym dyskusje zakończono.

Ad. 4.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,

Projekt uchwały przedstawił Marek Ziomek - Kierownik Działu Organizacji
i Nadzoru ZOZ w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zapytał czy są to zmiany czysto
formalne.

Kierownik Marek Ziomek Działu Organizacji i Nadzoru ZOZ w Końskich

odpowiedział, że są to zmiany formalne, porządkowe w strukturze oraz w treści

Statutu uaktualnienie aktów prawnych.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Statucie Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) wyodrębnienia Powiatowego ŚrodowiskowegoDomu Samopomocy wStąporkowie

ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, utworzenia odrębnej

jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod nazwą Powiatowy Środowiskowy
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Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w jednostki,

Projekt uchwały omówiła Urszula Przygodzka - Dyrektor PCPR w Końskich.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia Powiatowego
Środowiskowego Domu Samopomocy w Stąporkowie ze struktur Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej
Powiatu Koneckiego pod nazwą Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy
w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w jednostki.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) zmiany Uchwały Nr VII/20/2019 Pełniącego Funkcję Rady Powiatu w Końskich

z dnia 17 kwietnia 2019 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się

środki otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na 2019 rok z późno zm.,

Projekt uchwały przedstawiłaUrszula Przygodzka- Dyrektor PCPR w Końskich.

W dyskus ji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała w jaki sposób wnioskodawcy mogą pozyskać

informacje na temat dodatkowych środków.

Dyrektor PCPR w Końskich Urszula Przygodzka poinformowała, że informacja
jest przekazywana w kontaktach bezpośrednich z osobami, które przychodzą do PCPR
lub dzwonią. Ponadto po podjęciu uchwały na sesji Rady Powiatu przygotowana
zostanie informacja o możliwości składania wniosków w celu umieszczenia na stronie
internetowej PCPR oraz BlP Starostwa Powiatowego.

Radna Dorota Duda zapytała, czy nie należy rozważyć dotarcia telefonicznego
do osób, które są zupełnie niepełnosprawne.

Dyrektor PCPR w Końskich Urszula Przygodzka odpowiedziała, że próby takie
były już podejmowane w celu pozyskania informacji jakie są potrzeby i czy zdołają

wykonać pewne prace.
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Radny Marian Król zapytał czy te kwoty, które zostały wyodrębnione były

przedmiotem rozważań, czy będą wystarczające na pokrycie liczby wniosków które
wpłynęły.

Dyrektor PCPR w Końskich Urszula Przygodzka poinformowała, że jeśli chodzi
o kwotę na Warsztat Terapii Zajęciowej to była ona odgórnie wskazana. Natomiast
możliwość wykorzystania pozostałych środków była przedmiotem dyskusji
z pracownikami, którzy przyjmują wnioski i są zorientowani jakie są potrzeby,
aby realnie podzielić środki, żeby do końca roku wykorzystać.

Radny Grzegorz Jóźwik zwrócił uwagę, że można spróbować przekazać informację

przez sołtysów,ponieważoni najlepiej znają mieszkańców i ich potrzeby.

Dyrektor PCPR w Końskich Urszula Przygodzka stwierdziła, że jej osobiście

trudno by było dotrzeć do sołtysów, ale radni ze swojej strony również mogą pomóc
w przekazaniu takiej informacji.

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk podpowiedział, że są również

stowarzyszenia i instytucje, przy Radzie Miejskiej jest Rada Seniorów, jest Koło

Emerytów i Rencistów, Specjalny Ośrodek w Baryczy i uważa, że do takich instytucji
informacja powinna zostać przekazana.

Dyrektor PCPR w Końskich Urszula Przygodzka dodała, że do GOPS, MOPS
już zostały rozesłane informacje, ponieważ jeśli są pieniądze to należy je wykorzystać.

Na tym dyskusje zakończono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/20/20 19
Pełniącego Funkcję Rady Powiatu w Końskich z dnia 17 kwietnia 2019 roku
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wg algorytmu
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2019 rok z późno

zm.

Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych
obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu
koneckiego w 2020 r.,
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Projekt uchwały omówił Robert Nagórny - Główny Specjalista w Wydziale
ZarządzaniaKryzysowego.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy w ostatnich latach
miała zastosowanie taka uchwała.

Główny Specjalista Robert Nagórny odpowiedział, że od 2011 nie było takiego
przypadku.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych
położonych na terenie powiatu koneckiego w 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

NIEOBECNI (l)
JarosławStaciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) ustalenia na rok 2020 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów
usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych

w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu,

Projekt uchwały przedstawił Zbigniew Struzik - Naczelnik Wydziału Komunikacji
i Transportu.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Jarosław Lasota zapytał czy firmy, które świadczą usługi są z naszego
powiatu.

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Zbigniew Struzik odpowiedział,

że wyłonione zostały dwie firmy, do 3,5 ton z naszego powiatu , natomiast powyżej 3,5
ton z Przysuchy, ponieważ na terenie naszego powiatu nie ma holownika
świadczącego tego rodzaju usług.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2020 wysokości opłat

za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych

oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu.
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Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

f) zmiany uchwały Nr XLIV/22/20 18 Rady Powiatu w Końskich z dnia 29 czerwca
2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej,

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Edyta Drążkiewicz.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/22/20l8 Rady
Powiatu w Końskich z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki

długoterminowej.

Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

g) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2019-2026,

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie bylo. Dyskusji nie przeprowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (la)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 r.,

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała, jakie środki zostały zaoszczędzone po strajku
nauczycieli, ponieważ takie pytanie kierowały do niej koleżanki i koledzy nauczyciele.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że nie jest w stanie odpowiedzieć,

ile która szkoła zaoszczędziła, ale uważa, że Wydział Polityki Społecznej i Oświaty
ma takie wyliczenia, natomiast do niej dotarły wnioski szkół w których brakuje
na wynagrodzenia.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał z czego wynikają

braki.

Radna Dorota Duda poprosiła o globalne przedstawienie tych oszczędności.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że przekaże prośbę

do wydziału merytorycznego.

Radny Marian Król stwierdził, że w uzasadnieniu jest kwota 25 000000 zł.

dla Komendy Powiatowej Straży Pożarnej. W związku z tym zapisem zapytał

czy komendant kierując wniosek umotywował na jaki cel zamierza przeznaczyć

środki.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że głównie na bieżącą

działalność, zakup paliwa, remonty. Dodała, że zgodnie z ustawą o ochronie
przeciwpożarowej powiat może wesprzeć funkcjonowanie straży. Nadmieniła,

że wówczas, gdy był przedstawiany na Zarządzie wniosek, komendant nie mógł

bezpośrednio uczestniczyć w posiedzeniu, natomiast jest to związane głównie

z obciążeniem planu wydatków Komendy Powiatowej Straży Pożarnej z pożarem

w Fałkowie.

Radna Dorota Duda zapytała Wicestarost ę , czy wiadomo, kiedy rozpocznie SIę

budowa strażnicy , ponieważ działka została przekazana i są przekazywane środki.

Wicestarosta Wiesław Skowron poinformował, że nie ma jeszcze takiego planu
oraz decyzji.
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Radny Bogdan Soboń powielił wątek Radnej Doroty Dudy, ponieważ działka

o powierzchni 1,5 hektara została przekazana 4 lata temu i jest to darowizna celowa.
W związku z tym poprosił, aby Zarząd poruszył temat i żeby ta kwestia nie odciągała. .
SIę W czasie .

Wicestarosta Wiesław Skowron poinformował, że na Zarządzie poruszony został ten
temat w sposób nieformalny i jest w planie odebranie tej działki. Dodał, że jeżeli dalej
ta sprawa nie będzie postępowała, nie będzie sygnałów z władz centralnych
a szczególnie od Komendanta Głównego Straży Pożarnej wszczęta zostanie procedura
odebrania działki, ponieważ jest takie prawo.

Radna Dorota Duda zapytała jaka jest sytuacja odnośnie budowy sądu.

Wicestarosta Wiesław Skowron odpowiedział, że nie ma żadnych informacji.

Radny Bogdan Soboń dodał do tego co Starosta powiedział, że trzeba rrnec
świadomość i wiedzę, że prawie pół hektara zostało przeznaczone pod budowę sądu.

Zwrócił uwagę, że wysypiska śmieci palą się nie tylko w Fałkowie, a Państwowa Straż

Pożarna jest powołana do wykonywania określonych zadań, dlatego w takich
sytuacjach nie powinni zwracać się z wnioskiem o wsparcie finansowe, ponieważ

każda darowizna obciąża budżet.

Wicestarosta Wiesław Skowron oznajmił, że uważa, iż Pan Starosta Soboń ma
w zupełności rację. Dodał, że jego osobisty pogląd na sprawę dofinansowania
Państwowej Straży Pożarnej jest taki, że nie powinniśmy wspierać działań

wynikających z zadań jak Pani Skarbnik powiedziała, ponieważ to są zadania
Państwowej Straży Pożarnej i w sytuacji poważnego zagrożenia typu składowisko

śmieci uważa, że jest to nadmierne wykorzystywanie powiatu.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zamknął dyskusję i przystąpiono

do głosowania.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego
na 2019 r.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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i) zasad reprezentacji Powiatu Koneckiego w Związku Powiatów Polskich,

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian
Wikiera.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwaływ sprawie zasad reprezentacji Powiatu Koneckiego
w Związku Powiatów Polskich.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

j) zrmemająca uchwałę w sprawie przystąprema Powiatu Koneckiego
do Stowarzyszenia "ŚwiętokrzyskaRybacka Lokalna Grupa Działania".

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zrmeruająca uchwałę w sprawie
przystąpienia Powiatu Koneckiego do Stowarzyszenia "Świętokrzyska Rybacka
Lokalna Grupa Działania".

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
JarosławLasota, Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad. 3
Spraw różnych nie było.
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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